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פלוס ישראל טנר ממשיך להראות לצעירים איך עושים  61בגיל 

עד מאה ,ג ממשיך לטפס להישגים"איש המעליות מר,זאת נכון

,  ועשרים

 

תודו שאין אף נבחרת בארץ בה פער הגילאים בין השחקן המבוגר ביותר לצעיר ביותר 

ינג הישראלית המונה שנים אבל זו המציאות המיוחדת של נבחרת הבאול 45עומד על 

. בגרמניה באוגוסט הקרוב העולםכרגע שישה שחקנים שייצגו אותנו באליפות 

-עומר נחושתן הראשלצי הנמרץ בן ה:על הינוקא שבחבורה כבר קראתם וכולם מכירים 

ישראל טנר שמע בפעם הראשונה על המשחק , כשנחושתן נולד פחות או יותר. וחצי 16

ד שעומר נולד אל תוך המשחק טנר העביר ארבעה עשורים בעו .שעתיד לשנות את חייו

. מבלי לגלגל

זו תהייה עוד  61-לטנר בן ה .של הנבחרת בשבוע שעבר שניהם נכנסו אל בין השישייה

. לקראת חודש יולי הוא אפילו יתחיל להרגיש את הפרפרים בבטן ,אליפות אחת מיני רבות

ם כבר תולים את הנעליים או מאפסנים לבאולינג הגיע טנר כאמור בגיל בו רוב השחקני

. אותם הכי רחוק בארון

זה קרה אחרי שהתגרשתי מאשתי הראשונה והתחלתי לצאת עם שפרה יקיר שהיתה " :טנר

יטים יהייתי מוצא את עצמי מבלה איתה בד,שחקנית באולינג רצינית מאד באותה תקופה

לתי עליה ואחר כך זה מצא בתחילה הסתכ. באולם הבאולינג כי פה היתה ליגה ושם תחרות

שיחקני בעיקר  .לאט לאט נשאבתי והצטרפתי לליגה,חן בעייני והתחלתי לשחק בעצמי

נתיים נולד לנו גם ילד והסיפור התחיל להיות לא פשוט עד שיזמתי יב. לשם השעשוע

שיחה ובה שאלתי אותה אם יפריע לה שאעלה הילוך כי אני מאד תחרותי והגעתי למסקנה 

קיבלתי את ברכת הדרך . משחק כמו שאני מבין או שאני לא משחק בכללשאו שאני 

" ויצאתי לדרך

מדליות וגביעים  ,בעצם מפוצץ בתעודות ,בית משפחת טנר מלא, שנים בערך אחרי 15

ההחלטה הוכיחה את עצמה וטנר בגיל מבוגר יחסית הפך לאחד משחקני  .מהארץ והעולם

בסלון . תנו והתחילו להסתובב סביב הבאולינגכל החיים הש"הבאולינג הטובים בישראל 

את ימי ההולדת של הילדים . תלוי לי לוח שנה עם כל התחרויות והוא זה שמנהל אותי

ל ולמדנו לחגוג אותם או לפני או "בסוף יוני אני כמעט תמיד מפסיד בגלל התחרויות בחו

דעת שזה יגזול כל באה אלי ואמרה לי שאם היא הייתה יו ,אישתי, יום אחד שפרה. אחריי



כך הרבה זמן ממני היא לא הייתה מאשרת לי בזמנו להתחיל לשחק אבל זה היה עם חיוך 

". כי הרי בלי הפרגון האין סופי שלה לא הייתי מצליח לשרוד

זו גם ההזדמנות להודות לאיש היקר שלמה טיראן שבלעדיו כנראה הייתי פורש לפני שנה "

תודות גם למיקי פישלר שעוזר . כל הזמן עוזר ותומך הוא. בגלל בעיה אישית שהייתה לי

  ."לי ברמה החברית והנפשית וכמובן למועדון רמת גן שעומד מאחורי

בחודש שעבר טנר התברג כאמור בשישייה הראשונה של תחרות קביעת סגל הנבחרת 

אני חושב שיש לנו הפעם נבחרת יוצאת מן " : והוא ייטול חלק באליפות אירופה בגרמניה

הכלל עם חומר אנושי מצוין שיסתדר יחד ושחקנים סופר מוכשרים שמבחינתם האליפות 

יש בנבחרת . תהייה קודם כל הבאולינג ורק אחר כך הטיולים וזה לא תמיד מובן מאליו

אני מנבא לעומר הצעיר עתיד גדול אם ימשיך להתמיד . כמה שחקנים ממש ממש טובים

יקרה אחרי הצבא כי יש שחקנים שאחרי הצבא פשוט  זה כמובן גם תלוי מה .ולהיות רציני

" נעלמים

? איך אתה מסתדר עם הפרש הגילאים

תמיד אומרים שאני האבא והשאר הם הילדים אני חושב שיתר השחקנים אוהבים  ,מצויין"

" אותי

? מה אתה אוהב בבאולינג

תיים חזרתי לפני שנ .אני מאד תחרותי באופי לא מסוגל להיות שני ,קודם כל את התחרות"

כולם בירכו אותי והיו  .מקום שישי ביחידים ,מאליפות העולם בתאילנד עם השג גדול מאד

מאושרים אבל אני הייתי בדיכאון כי היה חסר לי סטרייק להכנס למדליות ורק חמישה 

חוץ מזה אני אוהב את המפגש החברתי עם אנשים איכותיים כמו . פינים מהמקום הרביעי

" ן ספק שהמשחק הפך למרכיב חשוב בחיישיש בבאולינג אי

בנוסף לאותו הישג מכובד בתאילנד טנר היה בעבר מספר פעמים אלוף ישראל והגיע 

בא נאמר קצת בשחצנות שבסניורים אני המוכתר כבר "להישגים גם בזירה הבינלאומית 

בתחרויות הרגילות אין טורניר בארץ שלא זכיתי . עשר שנים ואף אחד לא מתקרב אליי

ל זכיתי במדליית כסף באליפות אירופה לסניורים שהתקיימה לפני עשור "בחו .בו

זכיתי בזהב בזוגות  .כיה'במדליית ארד במאסטארס של האליפות האחרונה בצ ,בישראל

חבל רק שהתחלתי לשחק עשרים . באליפות אגן הים התיכון בסן מרינו והיו עוד הישגים

ט כלכלית ואם הפרוטה איינה מצויה בכיסך למרות שזה ענף לא פשו. שנה מאוחר מדי

" כאן שוב המקום להזכיר את התמיכה הגדולה של שלמה טיראן. קשה להתקיים

?   ואיך אתה רואה את הסיכויים באליפות אירופה

חשוב שנתאמן כמו שצריך ואני מקווה שיסע איתנו  ,אני חושב שיש סיכוי לא רע להצליח"

 ."רות הכל נהייה יותר קלכשמאמן נמצא מאחורייך בתח ,מאמן


